

《2024年初中英语词汇语法题训练及答案（7）》

- 1、 Fill in the blank with the correct form of the verb: She _____ (go) to the park every Sunday.
- 2、 Choose the correct preposition: The book is _____ the table. (on / in / under)
- 3、 Circle the correct noun in brackets: I have a cat (and / or) a dog.



- 4、 Write the plural form of the noun: cat _____
- 5、 Match the correct adjective with the noun: a _____ car (red / big / fast)
- 6、 Use the correct possessive pronoun: That is not my book, it's _____ (he / him / his).
- 7、 Change the sentence to the present continuous tense: She reads a book now.
- 8、 Identify the subject in the sentence: The boys are playing football.

- 9、Complete the sentence with a suitable preposition: I'm looking _____ my keys.
- 10、Write the comparative form of the adjective: happy _____
- 11、Combine the two sentences using a conjunction: She studies hard. She gets good grades.
- 12、Identify the verb in the sentence: The cat is sleeping.
- 13、Change the sentence to the past simple tense: I am writing a letter.
- 14、Use the correct form of 'to be': He _____ (is / are / am) tall.
- 15、Identify the object in the sentence: They gave me a present.
- 16、Write the superlative form of the adjective: tall _____
- 17、Transform the sentence into a question: She eats an apple every day.
- 18、Use the correct form of the plural noun: child _____
- 19、Match the correct adverb with the sentence: She sings _____ (well / good / better).
- 20、Complete the sentence with the correct preposition: She looks _____ her watch.

答案及解析：

- 1、goes - 因为句子中使用了every Sunday，表示经常发生的动作，所以动词要用第三人称单数形式。
- 2、on - 在桌子上的正确介词是on。
- 3、or -
在这个句子中，我们需要选择一个名词，所以正确的答案是or，表示“或者”。
- 4、cats - cat的复数形式是cats。
- 5、red - 形容词red用来描述名词car的颜色。
- 6、his - 拥有格代词his用于指代某人的东西。
- 7、She is reading a book now. - 现在进行时态的构成是“be动词+现在分词”。

- 8、The boys - 句子中的主语是The boys，因为他们是执行动作的人。
- 9、for - 句子中正在寻找某物，所以正确的介词是for。
- 10、happier - 形容词happy的比较级是happier。
- 11、She studies hard, so she gets good grades. -
使用连词so来连接两个句子，表示因果关系。
- 12、is sleeping - 句子中的动词是is sleeping，表示猫正在睡觉。
- 13、I wrote a letter. - 过去简单时态的构成是“过去式动词+其他”。
- 14、is - 主语he是单数第三人称，所以be动词要用is。
- 15、a present - 句子中的宾语是a present，因为它是被给予的对象。
- 16、tallest - 形容词tall的最高级形式是tallest。
- 17、Does she eat an apple every day? - 将陈述句转换为疑问句时，需要将助动词提前。
- 18、children - child的复数形式是children。
- 19、well - 副词well用来修饰动词sings。
- 20、at - 固定搭配look at表示“看”。